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در دیدار با مدیرعامل راهآهن کشور مطرح شد؛

تاکید استاندار آذربایجان شرقی بر لزوم بهسازی خطوط راهآهن استان

استاندار آذربایجان شرقی بر لزوم بهسازی خطوط راه آهن استان برای استفاده حداکثری از آن ظرفیت های آن تاکید

کرد.

به گزارش روابط عمومی استانداری آذربایجان شرقی در دیدار مدیرعامل راه آهن کشور، افزود: خطوط ریلی در برخی نقاط استان استفاده بهینه نمی شود.

وی با تاکید بر ضرورت هم افزایی برای اتصال ایستگاه خاوران به ایستگاه مرکزی راه آهن در تبریز، خواستار تسریع در حل مسایل مربوط به خط آهن شهرک شهید سلیمی و

دانشگاه شهید مدنی شد.

معاون وزیر و مدیرعامل شرکت راه آهن نیز گفت: فعال کردن خطوط فرعی راه آهن را آغاز کرده ایم.

جبارعلی ذاکری افزود: مشکل ما در خطوط رسمی این است که بعضی جاها بار برای جابجایی وجود دارد، اما خط راه آهن کشش ندارد و در بعضی جاها نیز خط وجود دارد، اما بار

نیست.

وی با اشاره به اینکه خط آهن آذربایجان در سال های گذشته تحرکی داشته است، ادامه داد: با فعال کردن صنعت می توان ظرفیت جابجایی بار توسط خط آهن را افزایش داد.

ذاکری بیان کرد: در بخش مسافر نیز با ترغیب بخش خصوصی می توان پویایی ایجاد کرد.

وی گفت: منطقه آزاد ارس باید در فعال سازی خط آهن تبریز-جلفا سرمایه گذاری کند.

مدیرعامل شرکت راه آهن یادآوری کرد: اقدامات مربوط به بهسازی خط آهن تبریز به شهرک شهید سلیمی و دانشگاه شهید مدنی نیز توسط این شرکت آغاز شده است.
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